
 

 

 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІІ скликання 
 

П Р О Т О К О Л 

 

28 лютого 2023 року                    м. Черкаси                                              № 15 
 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 7 

 

ПРИСУТНІ члени постійної комісії – 6: Данилевський В. В. – голова постійної 

комісії, Волочай Т.В. – секретар постійної комісії, Калініченко К.С., 

Коваль В.В., Похольчук Р.В., Топчій І.В.   
 

ВІДСУТНІ члени постійно комісії – 1: Руда Н.С. 

 

Список запрошених додається. 
 

 

В засіданні взяв участь: Сущенко Р. В. – перший заступник голови 

Черкаської обласної ради.  

 

 

Порядок денний: 

 

1. Про призначення ШЕЛЕСТ М.В. на посаду директора комунальної 

установи Черкаської обласної ради «Черкаський обласний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх» 

Доповідає: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

 

2. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області                         

за 2022 рік 

Доповідає: 

МИТЮК 

Тетяна Сергіївна 

- заступник  директора  департаменту 

фінансів облдержадміністрації 
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3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.11.2021                             

№9-12/VIII «Про прийняття з державної власності цілісних майнових 

комплексів державних закладів професійної (професійно-технічної) освіти у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» 

Доповідає: 

ВОЄВОДА 

Юлія Володимирівна 

- начальник відділу обліку та використання 

майна управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004 № 17-

8/IV «Про обласну премію імені Порфирія Демуцького в галузі аматорської 

художньої творчості» 

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
 

 

5. Про новий склад конкурсної комісії по присудженню обласної 

краєзнавчої премії імені Михайла Максимовича 

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
 

 

6. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 

25.06.2015 №41-4/VI «Про програму підтримки закладів вищої освіти на 2015-

2024 роки»  (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

7. Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки 

закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022                           

№15-23/VIII «Про Обласну програму забезпечення молоді житлом                                  

на 2023-2027 роки» 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді  

та спорту облдержадміністрації  

9. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 19.02.2021 

№ 5-19/VIII «Про затвердження обласної цільової програми національно-

патріотичного виховання в Черкаській області на 2021-2025 роки» (розгляд 

питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  
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10. Про внесення змін у додаток до обласної цільової програми 

національно-патріотичного виховання в Черкаській області                                               

на 2021 -2025 роки 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

11. Про виконання рішення Черкаської обласної ради від 19.02.2021              

№5-20/VIII «Про обласну цільову соціальну програму «Молодь Черкащини» 

на 2021 рік» (закінчився термін дії) (розгляд питання в порядку контролю)  

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

12. Про виконання рішення Черкаської обласної ради від 06.07.2018 

№23-13/VІІ  «Про програму розвитку боксу в Черкаській області на 2018-2022 

роки» (закінчився термін дії) (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

13. Про виконання  рішення Черкаської обласної ради від 19.02.2021  

№5-21/VIII «Про обласну соціальну програму протидії торгівлі людьми на 

2021 рік» (закінчився термін дії) (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

14. Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 17.06.2022 

№13-22/VІІІ «Про Програму розвитку фізичної культури і спорту в області на 

2022-2024 роки» (розгляд питання в порядку контролю)  

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

15. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради                             

від 04.06.2021 № 7-І 2/VIII «Про обласну соціальну програму запобігання                 

та протидії домашньому насильству та насильству за ознакою статі на період 

до 2025 року» (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  

16. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 12.06.2020 

№ 37-15/VІІ « Про обласну цільову соціальну програму підтримки сім'ї до 2024 

року»  (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації  
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17. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 19.02.2016 

№3-17/VIІ «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 2016- 2024 роки» 

(розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

18. Про хід виконання  рішення Черкаської обласної ради від 14.12.2011 

№10-1/VI «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до 

2022 року» (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

19.Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 14.12.2011 

№10-2/VI «Про обласну програму програми впровадження у навчально-

виховний процес загальноосвітніх-навчальних закладів інформаційно-

комунікаційних технологій «Сто відсотків»  (розгляд питання в порядку 

контролю) 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

20. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 14.12.2011 

№10-3/VI «Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-

математичної освіти на період до 2023 року» (розгляд питання в порядку 

контролю) 

Доповідає: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти                        

і науки облдержадміністрації  

21. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 26.11.2021 

№ 9-23/VIII  «Про обласну програму розвитку громадянського суспільства на 

2022-2026 роки»(розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
 

 

22. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 22.11.2018 

№26-22/VII  « Про Програму розвитку інформаційного простору Черкаської 

області на 2019 – 2023 роки» (розгляд питання в порядку контролю) 

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
 

 

23. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 04.06.2021 

№7-13/VIIІ «Про комплексну програму розвитку та функціонування 

української мови в усіх сферах суспільного життя Черкаської області на 2021- 

2025 роки» (розгляд питання в порядку контролю)  

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
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24. Про розгляд звернення Арутюнян Е.С. стосовно перейменування     

КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий музей» 

Доповідає: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 
 

 

25. Про план роботи постійної комісії обласної ради  з питань  освіти, 

науки, культури, молодіжної політики та спорту на 2023 рік  

Доповідає: 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту  
 

 

 

Голосування за порядок денний за основу і в цілому: 

                               "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 Данилевського В. В.., який поінформував про проєкт рішення обласної 

ради «Про призначення Шелест М.В. на посаду директора комунальної 

установи Черкаської обласної ради «Черкаський обласний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх». 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Коваль В.В., який відмітив, що має про Шелест М. В. тільки позитивні 

відгуки, вважає її достойною кандидатурою,  виділив  її активну діяльність у 

допомозі сім'ям загиблих воїнів та запропонував підтримати кандидатуру 

Шелест М. В. на посаду директора комунальної установи Черкаської обласної 

ради «Черкаський обласний центр фізичного здоров’я населення «Спорт для 

всіх».  

 Топчій І.В., Сущенко Р. В., які підтримали пропозицію Коваля В.В. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Шелест Марії В’ячеславівни на посаду 

директора комунальної установи Черкаської обласної ради «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх», проєкт 

рішення обласної ради «Про призначення Шелест М.В. на посаду директора 

комунальної установи Черкаської обласної ради «Черкаський обласний центр 

фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

проєкт рішення обласної ради «Про призначення Шелест М.В. на посаду 

директора комунальної установи Черкаської обласної ради «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх». 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 
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2. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т. С., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради «Про 

звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та 

зазначила, що  стосовно галузі освіти і науки на умовах співфінансування 

закуплено 18 шкільних автобусів 11 на основі субвенції коштів з державного 

бюджету та 7 за кошти  обласного бюджету. На облаштування укриття в 

обласних навчальних закладах та їх оснащення виділено  понад 7 млн грн, 5,1 

млн грн було спрямовано на проведення ремонтних робіт та оновлення 

матеріально-технічної бази навчальних закладів обласного підпорядкування. 

Понад 1 млн грн спрямовано на виплати обласних стипендій обдарованим 

дітям, переможцям обласних предметних  олімпіад та молодим науковцям.                   

В галузі культури в частині капітальних видатків було спрямовано 530 тис грн 

на Канівський заповідник, також проведено розрахунки згідно рішень 

господарського суду по обласній бібліотеці для дітей. Стосовно молодіжної  

політики та спорту спрямовано 900 тис грн на придбання спортивної форми та 

спортивного інвентаря, виплату стипендій провідним та перспективним 

спортсменам області. Крім того Управлінням у справах сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації на виконання обласної програми забезпечення молоді 

житлом  на умовах співфінансування з містом Черкаси придбано 6 квартир.  

1,5 млн. грн сплачено за кошти обласного бюджету і 5 млн грн за  кошти 

бюджету міста Черкаси. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт про 

виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 1, "Не голосували"- 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Воєводу Ю. В., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.11.2021 № 9-12/VIII «Про 

прийняття з державної власності цілісних майнових комплексів державних 

закладів професійної (професійно-технічної) освіти у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та зазначила, що 

зміни вносяться у зв'язку  із змінами нави посад членів комісії. 
 

Проєкт рішення додається.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 26.11.2021 № 9-12/VIII «Про прийняття з державної 

власності цілісних майнових комплексів державних закладів професійної 

(професійно-технічної) освіти у спільну власність територіальних громад сіл, 
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селищ, міст Черкаської області»  та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004 № 17-8/IV «Про 

обласну премію імені Порфирія Демуцького в галузі аматорської художньої 

творчості» та зазначив, що зміни вносяться у зв'язку із кадровими змінами. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 17.08.2004 №17-8/IV «Про обласну премію імені 

Порфирія Демуцького в галузі аматорської художньої творчості» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

«Про новий склад конкурсної комісії по присудженню обласної краєзнавчої 

премії імені Михайла Максимовича» та зазначив, що зміни  вносяться у зв'язку 

із кадровими змінами. 
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про новий склад 

конкурсної комісії по присудженню обласної краєзнавчої премії імені 

Михайла Максимовича» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" -6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Сімушіну О. І., яка поінформувала про хід виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 25.06.2015 №41-4/VI «Про програму підтримки закладів 

вищої освіти на 2015-2024 роки» та зазначила, що для реалізації заходів 

програми у 2022 році Черкаському інституту пожежної безпеки імені Героїв 

Чорнобиля з обласного бюджету виділено кошти у сумі 700 тис. грн. За 

наслідками проведених процедур закупівлі, кошти  було використано на 

встановлення індивідуального теплового пункту (з електронним регулятором 

температури). 

Інформація додається. 
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ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 25.06.2015 №41-4/VI «Про програму підтримки закладів вищої освіти 

Черкаської області на 2015-2024 роки», взяти до відома. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 1. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 Сімушіну О. І., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки закладів вищої 

освіти Черкаської області на 2015-2024 роки»  
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін у 

додаток до обласної програми підтримки закладів вищої освіти Черкаської 

області на 2015-2024 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утримались" - 1, "Не голосували"- 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

 Солодкого І. В., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022 №15-23/VIII  

«Про Обласну програму забезпечення молоді житлом на 2023-2027 роки» та 

зазначив, що зміни вносяться у додаток 2 до програми та Положення у зв’язку 

з реорганізацією Черкаського регіонального управління Черкаського 

Державної спеціалізованої фінансової установи «Державний фонд сприяння 

молодіжному житловому будівництву». 
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 02.12.2022 №15-23/VIII «Про Обласну програму 

забезпечення молоді житлом на 2023-2027 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 
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9. СЛУХАЛИ: 

 Солодкого І. В., який поінформував про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 19.02.2021 № 5-19/VIII «Про затвердження 

обласної цільової програми національно-патріотичного виховання в 

Черкаській області на 2021-2025 роки». 

 
 

Інформація  додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 19.02.2021 № 5-19/VIII «Про затвердження обласної цільової 

програми національно-патріотичного виховання в Черкаській області на 2021-

2025 роки», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Солодкого І. В., який поінформував про проєкт рішення обласної ради  

«Про внесення змін у додаток до обласної цільової програми національно-

патріотичного виховання в Черкаській області на 2021 -2025 роки»  
11.  

Проєкт рішення додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Данилевський В.В., який зазначив, що депутатими Черкаської обласної 

ради було підтримане звернення до Верховної Ради  України, Кабінету 

Міністрів  України, щодо необхідності запровадження поглибленого вивчення 

історії та культури України в закладах освіти. Освітянами та науковцями 

Черкащини було розроблено навчально-методичний посібник з вивчення 

історії рідного краю. Управління освіти і науки облдержадміністрації 

пропонує в рамках програми національно-патріотичного виховання в 

Черкаській області забезпечити видання та розповсюдження посібника. 

Топчій І.В., Мельниченко В.М., Сущенко Р. В., які відмітили  

важливість, актуальність даної ініціативи та зазначили, що в разі успішного 

запровадження в Черкаській області, її можна поширювати по Україні. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення 

змін у додаток до обласної цільової програми національно-патріотичного 

виховання в Черкаській області на 2021 -2025 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 
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11.СЛУХАЛИ: 

  Солодкого І. В., який поінформував про  виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 19.02.2021 № 5-20/VIII «Про обласну цільову соціальну 

програму «Молодь Черкащини» на 2021 рік»  зазначив, що термін дії програми 

закінчився та запропонував погодити зняти її з контролю. 
 

Інформація  додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення Черкаської обласної ради від 

19.02.2021 № 5-20/VIII «Про обласну цільову соціальну програму «Молодь 

Черкащини» на 2021 рік», взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення Черкаської 

обласної ради від 19.02.2021 № 5-20/VIII «Про обласну цільову соціальну 

програму «Молодь Черкащини» на 2021 рік» у зв’язку із  закінченням терміну 

дії. 

Висновок додається. 
 

Голосування:  

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" -0, "Не голосували" - 0. 

12. СЛУХАЛИ: 

Солодкого І. В., який поінформував про  виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 06.07.2018 №23-13/VІІ  «Про програму розвитку боксу в 

Черкаській області на 2018-2022 роки» та зазначив, що програма діяла                       

до 2022 року.  За час дії програми проводились різноманітні змагання, значна 

кількість спортсменів входили до складу обласних збірних, також були 

кандидатами до складу збірної України. 
 

Інформація  додається. 
  

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення Черкаської обласної ради від 

06.07.2018 №23-13/VІІ  «Про програму розвитку боксу в Черкаській області 

на 2018-2022 роки», взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення Черкаської 

обласної ради від 06.07.2018 №23-13/VІІ  «Про програму розвитку боксу в 

Черкаській області на 2018-2022 роки» у зв’язку із  закінченням терміну дії. 
 

Висновок додається. 

Голосування:  

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" -0, "Не голосували" - 0. 

 

13. СЛУХАЛИ: 

 Солодкого І. В., який поінформував про виконання  рішення Черкаської 

обласної ради від 19.02.2021 № 5-21/VIII «Про обласну соціальну програму 

протидії торгівлі людьми на 2021 рік» зазначив, що термін дії програми 

закінчився та запропонував погодити зняти її з контролю. 
 

Інформація  додається. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення Черкаської обласної ради від  

19.02.2021 № 5-21/VIII «Про обласну соціальну програму протидії торгівлі 

людьми на 2021 рік»», взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення Черкаської 

обласної ради від 19.02.2021 № 5-21/VIII «Про обласну соціальну програму 

протидії торгівлі людьми на 2021 рік»» у зв’язку із  закінченням терміну дії. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" -0, "Не голосували" - 0. 

 

14.  СЛУХАЛИ: 

Солодкого І. В., який поінформував про  хід виконання рішення обласної 

ради від 17.06.2022 №13-22/VІІІ «Про Програму розвитку фізичної культури і 

спорту в області на 2022-2024 роки». 
 

Інформація  додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 17.06.2022 №13-22/VІІІ «Про Програму розвитку фізичної культури і 

спорту в області на 2022-2024 роки», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Солодкого І. В., який поінформував про  виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 04.06.2021 № 7-І 2/VIII «Про обласну соціальну програму 

запобігання та протидії домашньому насильству та насильству за ознакою 

статі на період до 2025 року». 

 

Інформація  додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 04.06.2021 №7-І 2/VIII «Про обласну соціальну програму запобігання 

та протидії домашньому насильству та насильству за ознакою статі на період 

до 2025 року», взяти до відома. 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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16. СЛУХАЛИ: 

Солодкого І. В., який поінформував про хід  виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 12.06.2020 № 37-15/VІІ « Про обласну цільову 

соціальну програму підтримки сім'ї до 2024 року» та зазначив, що незважаючи 

на те, що в країні воєнний стан програма діє, заходи виконуються. 

 

Інформація  додається. 

ВИСТУПИВ: 

 Коваль В.В., який висловив побажання спільно з Департаментом  

соціального захисту облдержадміністрації більше приділяти уваги підтримці 

сімей загиблих та поранених військових.  

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 12.06.2020 № 37-15/VІІ « Про обласну цільову соціальну програму 

підтримки сім'ї до 2024 року», взяти до відома. 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

17.  СЛУХАЛИ: 

Сімушіну О. І., яка поінформувала про хід виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 19.02.2016 №3-17/VIІ «Про обласну програму «Шкільний 

автобус» на 2016- 2024 роки» та зазначила, що у 2022 році централізовано 

поставлено до закладів освіти 22  шкільних автобусів, 11 закуплених на умовах 

співфінансування (90% - за рахунок коштів з державного бюджету, 10% - 

кошти місцевих бюджетів) Закуплено 7 шкільних автобусів та за кошти 

місцевих бюджетів придбано 4 шкільні автобуси. Також зазначила, в умовах 

військового стану вилучено38 шкільних автобусів. Всього налічується 245 в 

тому числі ще 25 тимчасово вилучених. На даний час є потреба в придбанні 79 

шкільних автобусів.  
 

Інформація  додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 19.02.2016 №3-17/VIІ «Про обласну програму «Шкільний автобус» на 

2016- 2024 роки», взяти до відома. 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" -6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

18.  СЛУХАЛИ: 
Сімушіну О. І., яка поінформувала про хід виконання  рішення 

Черкаської обласної ради від 14.12.2011 №10-1/VI «Про обласну програму 
розвитку дошкільної освіти на період до 2022 року» та зазначила, що у 2022 
році у 591 закладі освіти різних типів та форм власності виховувалося 29 864 
дитини дошкільного віку, в тому числі: у 401 функціонуючому закладі 
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дошкільної освіти - 26313 особи, у 190 структурних підрозділах та дошкільних 
відділеннях закладів загальної середньої освіти - 3551 особа. У 
консультаційних групах перебуває 627 дітей та охоплено соціально- 
педагогічним патронатом 441 особа. Із загальної кількості 585 або 99% 
належать до комунальної власності, інші 6 - приватної форми власності. 
Показник охоплення дошкільною освітою дітей від 3 до 6 (7) років становить 
97 % і є одним із кращих в Україні. 

 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 14.12.2011 №10-1/VI «Про обласну програму розвитку дошкільної 

освіти на період до 2022 року», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

19. СЛУХАЛИ: 
Сімушіну О. І., яка поінформувала про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 14.12.2011 № 10-2/VI «Про обласну програму  
впровадження у навчально-виховний процес загальноосвітніх-навчальних 
закладів інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків» та 
зазначила, що Усі 475 заклади освіти підключені стовідсотково підключені до 
мережі Інтернет, у тому числі 84 заклади (17,7 %) мають швидкісний Інтернет 
>100 Мбіт/с, 369 закладів (77,7 %) мають швидкість до 100 Мбіт/с, 22 заклади 
(4,6 %) мають швидкість до 30 Мбіт/с. Створено власні сайти у 475 (100 %) 
закладів, які активно використовуються  під час дистанційного навчання. Усі 
вчителі області стовідсотково  володіють інформаційно-комунікаційними 
технологіями. 

 
Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 14.12.2011 №10-2/VI «Про обласну програму впровадження у 

навчально-виховний процес загальноосвітніх-навчальних закладів 

інформаційно-комунікаційних технологій «Сто відсотків», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

20. СЛУХАЛИ: 
Сімушіну О. І., яка поінформувала про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 14.12.2011 №10-3/VI «Про обласну програму 
підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 
2023 року» та зазначила, що природничо-математична освіта області 
представлена різними рівнями навчання: стандартним, поглибленим та 
профільним. У 2022 році в усіх 475 функціонуючих закладах загальної 
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середньої освіти згідно з освітніми програмами вивчаються предмети 
природничо - математичного циклу. У 2022 році було запроваджено 
національний мультипредметний тест, який складали 6668 учасників з 
області. Середній бал здобувачів повної загальної середньої освіти з 
математики становить 148,7. 144 учасники тестування отримали 
максимальний результат - 200 балів. Проведено 23 різних конкурси та 
олімпіади з природничо-математичних дисциплін для учнів та педагогів. Для 
45 закладів освіти області на умовах співфінансування (50 % за рахунок 
коштів обласного бюджету, 50 % за рахунок місцевого бюджету) придбано 
шкільні набори LEGO. Упродовж 2022 року сучасним обладнанням для 
проведення лабораторних і практичних робіт було дооснащено 14 кабінетів 
фізики, 18 - географії, 15- біології, 27 - математики, 21 - хімії закладів освіти. 

 
Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 14.12.2011 №10-3/VI «Про обласну програму підвищення якості 

шкільної природничо-математичної освіти на період до 2023 року», взяти до 

відома. 
  

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

21. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 26.11.2021 № 9-23/VIII  «Про обласну програму 

розвитку громадянського суспільства на 2022-2026 роки» та відмітив, що 

Черкаська обласна військова адміністрація сприяє створенню сприятливих 

умов для розвитку громадянського суспільства області, взаємодії та 

партнерству органів виконавчої влади та інститутів громадянського 

суспільства. Упродовж 2022 року засідання громадської ради не проводились 

у зв’язку з введенням воєнного стану. Представники громадської ради, 

зокрема, й з керівного складу беруть участь у військових діях, а також активно 

займаються волонтерською діяльністю, підтримуючи Збройні Сили України 

та внутрішньо переміщених осіб, які переїхали до Черкаської області на 

постійне або тимчасове проживання.  

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 26.11.2021 № 9-23/VIII «Про обласну програму розвитку 

громадянського суспільства на 2022-2026 роки», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 
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22. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 22.11.2018 №26-22/VII  «Про Програму розвитку 

інформаційного простору Черкаської області на 2019 – 2023 роки». 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 22.11.2018 №26-22/VII «Про Програму розвитку 

інформаційного простору Черкаської області на 2019 – 2023 роки», взяти до 

відома. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

23. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про хід виконання рішення 

Черкаської обласної ради від 04.06.2021 № 7-13/VIIІ «Про комплексну 

програму розвитку та функціонування української мови в усіх сферах 

суспільного життя Черкаської області на 2021- 2025 роки». 

 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 04.06.2021 №7-13/VIIІ «Про комплексну програму розвитку та 

функціонування української мови в усіх сферах суспільного життя Черкаської 

області на 2021- 2025 роки», взяти до відома. 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

24. СЛУХАЛИ: 

 Шабатіна О. О., який поінформував про звернення Арутюнян Ельміри 

Сергіївни щодо перейменування КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий 

музей» Черкаської обласної ради на честь місцевого історика-краєзнавця 

Павла Наконечного, який загинув у результаті російської агресії. Відмітив, що 

Управління культури та охорони культурної спадщини Черкаської обласної 

державної адміністрації зверталося з зазначеного питання до Черкаської 

обласної організації Національної спілки краєзнавців України та 

безпосередньо до КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий музей» Черкаської 

обласної ради. Також ознайомив  членів постійної комісії із коротким змістом 

відповідей вищезазначених закладів. 

 

Звернення Арутюнян Ельміри Сергіївни, лист Черкаської обласної 

організації Національної спілки краєзнавців України та копія протоколу 
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засідання науково–методичної рада «Черкаського обласного краєзнавчого 

музею» Черкаської обласної ради додаються. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Мельниченко В.М., який повідомив, що йому невідома практика 

присвоєння імен обласним краєзнавчим музеям та історико-культурним 

заповідникам в Україні. Відмітив, що основною діяльністю загиблого героя 

Павла Наконечного, ім'я якого пропонується надати Черкаському обласному 

краєзнавчому музею, є освітньо-просвітницька. Павло Наконечний не мав 

зв'язків з краєзнавчим музеєм та не співпрацював з Черкаською обласною 

організацією Національної спілки краєзнавців України, натомість значну 

частину свого часу він приділяв створенню освітньо-культурних програм, 

брав участь у громадських організаціях, велику роботу проводив у 

патріотичному вихованні шкільної молоді завдяки власному проєкту «Поклик 

Яру». Також, з огляду на перераховані факти запропонував вивчити питання 

щодо присвоєння імені  Павла Наконечного центру туризму, краєзнавства і 

екскурсій учнівської молоді.  

Данилевський В.В., який повідомив, щодо звернення колективу 

Черкаського обласного центру туризму, краєзнавства і екскурсій учнівської 

молоді Черкаської обласної ради з клопотанням про присвоєння імені Павла 

Наконечного Черкаському обласному центру туризму, краєзнавства і 

екскурсій учнівської молоді Черкаської обласної ради та зачитав лист. 

 

Лист Черкаського обласного центру туризму, краєзнавства і екскурсій 

учнівської молоді Черкаської обласної ради додається. 

 
В обговоренні взяли участь: Коваль В.В.,  Топчій І.В.   

 

Данилевський В.В., який запропонував поставити на голосування 

пропозицію: 

1. Не підтримувати визнання порушеного у зверненні питання стосовно 

перейменування КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий музей».  

2. Рекомендувати обласній раді після закінчення війни повернутись до 

розгляду питання про присвоєння імені Павла Наконечного Черкаському 

обласному центру туризму, краєзнавства і екскурсій учнівської молоді 

Черкаської обласної ради. 

 

Голосування за пропозицію Данилевського В.В.: 

"За" - 6, "Проти" -0, "Утримались" - 0, "Не голосували" – 0 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який зазначив, що відповідно до «Положення про 

постійні комісії обласної ради» пропонується затвердити план роботи 

постійної комісії Черкаської обласної ради з питань освіти, науки, культури, 

молодіжної політики та спорту на 2023 рік. 
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 План роботи постійної комісії на 2023 рік додається.  

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії на 2023 рік, а в разі 

надходження пропозицій чи доповнень, розглядати їх на засіданнях комісії та 

при необхідності вносити відповідні зміни та доповнення. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували"- 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                    В. ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

 

 

Секретар постійної комісії         Т. ВОЛОЧАЙ    
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Список запрошених  

на засідання комісії з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної політики та спорту 

 

 

1 ВАЛАХ 

Тетяна Петрівна 

- заступник директора КЗ «Черкаський 

обласний краєзнавчий музей» Черкаської 

обласної ради 

2. ВОЄВОДА 

Юлія Володимирівна 

- начальник відділу обліку та використання 

майна управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

3. МАЗУР  

Людмила Олегівна 

 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

4. МИТЮК 

Тетяна Сергіївна 

 

- заступник  Департаменту        фінансів 

директора  облдержадміністрації 

 

5. МЕЛЬНИЧЕНКО 

Василь Миколайович 

 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної організації Національної спілки 

краєзнавців України 

6. ПАЛИВОДА 

Олександр Васильович 

 

- директор регіонального управління 

Черкаського Державної спеціалізованої 

фінансової установи «Державний фонд 

сприяння молодіжному житловому 

будівництву» 

7. СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

8. СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 
 

- заступник начальника Управління освіти і 

науки облдержадміністрації 

9. ШАБАТІН 

Олександр 

Олексійович 

 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації 

10. ШЕЛЕСТ  

Марія  В’ячеславівна  
- кандидат на посаду директора   комунальної 

установи Черкаської обласної ради 

«Черкаський обласний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх» 

 

 

 


